

臺北市立大學學報・人文社會類

Journal of University of Taipei・ Humanities & Social Sciences

第55卷 第2期 2024年12月 Vol. 55 No. 2 December, 2024

目錄 Contents

- 1 大學生在跨領域專題導向課程的自我導向學習準備度之初探／蘇金輝、翁楊絲茜、朱如君、楊智瑁
Exploratory Research Into the Interdisciplinary Project-Based Curriculum on College Students' Self-Directed Learning Readiness / Jin-Hwei Su, Cathy Weng, Regina Juchun Chu, Chi-Chuan Yang
- 27 臺灣蘆洲地區神將文化變遷研究／何雅芬
Changes in the Culture Shen-Chiang in the Luzhou Area of Taiwan / Ya-Fen Ho
- 51 經典教育的瓶頸與契機初探／劉虹希、張崑將
An Initial Look at the Limits and Opportunities of Classical Chinese Literature Education / Hung-Hsi Liu, Kun-Chiang Chang
- 73 後五四知識女性個人記憶書寫中的母女關係考察：以齊邦媛《巨流河》、楊靜遠〈母親袁昌英〉為例／龔月婷
Mother-Daughter Relationship in Female Intellectuals' Personal Memory Writing in the Post-May 4th Period: Analyzing Chi Pang-Yuan's *The Great Flowing River: A Memoir of China, From Manchuria to Taiwan* and Yang Jing-Yuan's "Muqin Yuan Chang-Ying" / Yue-Ting Gong



